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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Elfogadhatónak tartja-e, hogy építési engedélyek nélkül építsenek be tetőtereket, és
ezekről semmilyen információval ne rendelkezzenek az illetékes hatóságok?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Gyenesei István önkormányzat i
miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy kormányrendelet szerint a gyerekes családoknak lakásépítési kedvezményt lehet igényb e
venni „olyan építési munkákra, amelyek eredményeképp a lakás hasznos alapterületének
növelésével legalább egy lakószobával b ővül . ”

A tetőtér beépítés erre az egyik legkézenfekvőbb lehetőség. Az új építési elő írások szerint
azonban abban az esetben, ha a tartószerkezet és a homlokzat nem változik a házban, akko r
nem szükséges (sőt nem is lehet) építési engedélyt kiadni a tetőtér beépítésére. A bankok
törvényértelmezése szerint azonban ők csak jogerős építési engedély alapján járulhatna k
hozzá az úgynevezett félszocpol folyósításához . Az OTP például a problémát érzékelve már
törvényértelmezést kért az ilyen esetekre vonatkozóan a Magyar Államkincstártól .

Összefoglalva az idevonatkozó kormányrendelet szerint jár támogatás annak a gyerekes
családnak, aki új szobákat épít a tető térben. Azonban, ha nem változik a homlokzat és a
tartószerkezet, akkor nem kapnak építési engedélyt, aminek hiányában mégsem tudjá k
igénybe venni azt a támogatást, ami egyelőre járna. A kör bezárult .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mit tud ajánlani azoknak a többgyerekes családoknak, akik tartószerkezeti és homlokzat i
változtatások nélkül akarják beépíteni a tető terüket ?

Ön szerint is csak építési engedély birtokában lehet igénybe venni a lakásépítés i
kedvezményeket ?

Ha igen, akkor mit tegyenek az olyan családok, akiknek az építési hatóság nem ad ki építés i
engedélyt?



A támogatásoktól teljesen függetlenül, elfogadhatónak tartja-e, hogy építési engedélyek
nélkül építsenek be tetőtereket, és ezekrő l semmilyen információval ne rendelkezzenek az
illetékes hatóságok ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest 2009 . április 6 .

Révész Máriusz
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